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z posiedzenia wspólnego komisji oświaty kultury i sportu,
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Mienia

Komunalnego i Finansów
w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 31 maja 2oL7 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:
1 . Małgorzata Meszka - Przewo dnicząca Rady Gminy,
2, Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy.

porządek obrad:
1 . Otwarcie posie dzenia Komisji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad i

. 3.'Sprawozdanie z wykonania budzetu
4. Omówienie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakonczenię obrad.

przyjęcie porządku obrad.
Gminy za rok 2OL6.

Lista obecności stanowi załqcznik nr ldo
.ltli, i rądni

Bąrbąrą Mąrcinkoulską
Wrzodąk Agata

Not tląkoutski pąuleł

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
w zwiry,ku z nieobecnością przewodniczącej komisji oświaty,

kultury i sportu p. Marcinkowskiej, jako prowadząca zgłosiła
się p. l(atarzyna Grzejszczak przewodnicząca komisji Mienia
Komunalnego i Finansów. Zarząd,zono głosowanie. Członkowie Komisji
j e dno gło śnie zatw ier dzili prop ozycj ę.

o godz. 1010 posiedzenie otworzyła Katarzyna Grzejszczakprzewodnicząca komisji Mienia komunalnego i Finansów, która
pr zywitała przybyłych członków komisji, pracowników urzędu.
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Ad. 2 §twierdzenie prawomocności obrad i ptzyięcie
porządku obrad.

Przewo d nicząca Komi sj i stwierdz iła, że w p o sie d zeniu ucze stniczy
1 1 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i
decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytała porządek obrad, zarządz7ła głosowanie w
sprawie porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 1 1 radnych
jednogłośnie przyjęIi proponowany porządek obrad, który stanowi
załqcznlk nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3
za 2o16 rok.

§prawozdanie vrykonania budżetu Gminy

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budzetu
Gminy za 2016 rok. Wójt wyjaśnił, że obowiązek przedstawienia
sprawozdania z wykonania budzetu za rok poprzedzający Radzie
Gminy wynika z ustawy. Zaznaczył, iż Rada Gminy udzięla bądż nie
udziela absolutorium Wójtowi Gminy. Komisja Rewizyjna na
wczorajszym posiedzeniu sporządzlła wniosek o udzielenie
absolutorium Wójtowi i przekazała do zaopiniowania Regionalnej Izbie
Obrachunkowej. Do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy konieczna jest opinia Regionalnej lzby
Obrachunkowej. Rada Gminy udziela absolutorium za rok poprzedni
wójtowi Gminy do dnia 30 czerwca każdego roku po przyjęciu
sprawozdania z wykonania budzetu i wymaganych prawem opinii.
Dodał, że przyszło pismo z Regionalnej lzby obrachunkowej o
r ozp atr zo nej p o zytywnie o p inii sp or ządzo n e 8o sp rawo zd ania.

Wójt krótko omówił sprawozdanie. Największąuwagę zwróciła na
zrea\izowane inwestycje. W 2016 roku zaplanowane do realizacji były
następuj ące zadania inwestycyj ne :

1) Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach: Nowy
kawęczyn, kaczorów, Franciszkany i podfranciszkany- I etap
wykonanie 6 przewiertów poprzecznych ( rur osłonowych) pod drogą
wojewódzką - 64 789,0I zŁ;

2| Przebudowa i rozbudowa stacji wodociągowej w miejscowości Trzcianna
gm. Nowy Ka,węczyn wykonano dokumentację projektowo-
kosztorysową oTaz opracowano projekt robót geologicznych - 30 OO0,0O
zł;
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3) Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Nowa Trzcianna. - wykonano
dokumentację projektowo-kosztorysową oraz wybudowano sieć
wodociągową na długości II9,6 mb - Il 722,0O zł;

4| Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Prandotów - wykonano
dokumentację projektowo- kosztorysową oraz wybudowano sieć
wodociągową na długości 3I9,2 mb - 27 l52,0O zł;

5) Przebudowa skrzyżowania drogi gminnej nr 115309 E z drogą
wojewódzką nr 7O7 w miejscowości Strzyboga - wykonano podział
działki, dokonano zakupu gruntów na poszerzenie drogi w miejscowości
Strzyboga wTaz z opłatą za sporządzenie aktu notarialnego - 15 674,55
zł;

6) Przebudowa drogi gminnej relacji Trzcianna Doleck- wykonanie
nawierzchni asfaltowej - wykonano dokumentację projektowo-
kosztorysowąoraz wykonano nawierzchnię asfaltową na odcinku 2 845
km - 426 246,58 zł;

7) przebudowa i rozbudowa budynku straznicy w starym Rzędkowie -
wykonanie dokumentacji -L2 3O0,0O zł;

8) Modernizacja kotłowni w Szkole Podstawowej w Nowym Dworze
II5 743,00 zł;

9) Rozbudowa Oświetlenia ulicznego w miejscowości Nowy Dwór Parcela
od Posesji nr 40 do 46 - dokonano opłaty za przyŁączenie do sieci
dystrybucyjnej oświetlenia ulicznego - 53,79 zł;

10) Montaz urządzeń oświetlenia ulicznego na istniejących słupach
energeĘcznych w miejscowoŚci ZglinnaDuża od posesji nr 30 do nr 35
- 21 150,96zł;

11) Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Franciszkany
od posesji nr 2 do 4 wykonano dokumentację projektowo-
kosztorysową - 4 358,79 zł;

12) WYkonanie map do celów projektowych i dokumentacji projektowo -
kosztorysowej na budowę wodociągu od miejscowości Budy Trzcinskie
do miejscowości Strzyboga na długości 110O mb - 6 9oo,oo zł;

13)WYkonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na urządzenia
placu zaba,w w miejscowości Rawiczów - 5 97I,65 zł;

14) Remont drogi dojazdowej do pól w miejscowości Nowy Dwór (nr Dz.118)
- 27 429,aO zł;

15) Przebudowa drogi gminnej na odcinku Franciszkany - DW 7o7
wYkonano dokumentację projektowo-kosztorysową oraz nawierzchnię
asfaltową na odcinku 568 mb - 111 551,00 zł.

SPrawozdanie z wykonania budzetu Gminy za rok 2016 stanowi
załqcznik nr 3 do protokołu.
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wójt dodał, że planuje jeszcze przed sesją czerwcową kolejne
komisje na których głównym tematem będą sprawy budżetowe
dotyczące ewentualnych przeniesień zwiryanych z realizowanymi
przetar gami i inwestycj ami.

wójt poinformował, że dostał informację ze zwiwku Gmin
Wiejskich o planowanych zmianach w subwencji oświatowej.
Subwencja miałaby być przyznawana na odział a nie na ilość dzieci _

86 000 zł na odzial + 2 000 zł na dziecko.

Ad. 4 Omówienie projektów uchwał.

wójt poprosił aby projekĘ uchwał zostały omówione na
przyszłych komisjach które odbędą się przed czerwcową sesją.

Radni jednogłośnie przyjęli propo rycję.

Ad. 5 §praury t6żne.

Wójt - odnośnie budynku po dawnej spółdzielni w Zgtinnej Małej,
obecny właŚciciel Gminna Spółdzielnia w Puszczy Mariańskiej. pan
wójt przypomniał calą sprawę Radnym. wójt zaproponował
nieodpłatne przejęcie budynku i pokrycie kosztów uwłaszczenia.
Wystosował pismo. Odpowiedź była następująca: 10 000 zł za
wykupienie budynku. Wójt poprosił o przemyślenie tej sprawy przez
Radnych do następnych Komisji.

Ad. 6 Zakończenie obrad.
O godz. 1 120 Przewodnicząca Komisji wobec zreafiizowania

porządku obrad, zarrtknęła wspólne posiedzęnie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

protokołoula'ła:

Katarzgną Sąulźcką
Referent

Przeulodnlczgła:
P r zeul o dnlczqc a Ko mtsJ l

Mlenlą Komunąlnego
i Flnąnsóul

,'7
QFlł.{._1

Katarzgna Grzejszcząk
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